

Webresetter suite for apache (Linux) with perl enabled (Webresetter)

Dies ist die Webresetter Softwaresuite; sie besteht aus einem Satz Perl Skripte und Konfigurationsdateien. Die Software kann genutzt werden, um eine beliebige Anzahl von Telejet Keyboard Simulatoren - per TKS Hub am seriellen Port angeschlossen - fernzusteuern. Der Einsatz erfordert einen funktionierenden Apache Webserver mit Perl-Unterstützung (als Modul oder CGI). Der Betrieb in anderer Webserversoftware ist prinzipiell möglich, erfordert aber möglicherweise Änderungen am Programmcode.

This is the webresetter software suite, consisting of a set of perl scripts and config files. This software can be used to control any number of Telejet Keyboard Simulators which are connected to a serial port (via a TKS hub). Usage of this software requires a properly configured Apache webserver with a working perl module or CGI. Installation and use in other webserver environments should be possible, but is untested. Installation instructions are included within this download.

System requirements

OS: Linux 2.2 or greater

Webserver: Apache 1.3.x or 2.x

Perl: Perl 5.8.x or greater, access to CPAN)

[Webresetter-1.1.zip](#)